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Úvodní slovo předsedy TJ Sokol Město Touškov
Bikové soustředění Toskánsko, sluníčko, 
teploty nad 20 stupňů… tak až sem jsem 
se dostal jako kuchař a pomocný trenér 
našeho cyklistického týmu. Před 20 lety 
by to bylo sci-fi. Vždyť to existoval jen 
fotbal a trošku tenis. Je neuvěřitelné, že 
ze 130 členů, které jsme měli v roce 2001, 
jsme se dokázali posunout v roce 2023 na 
devět stovek. Z toho aktivně se hýbajících, 

pravidelně cvičících je polovina. Jak to asi bude za deset let? 
Touškov a obce kolem nás se stále rozvíjejí, rostou, přibývají 
mladé rodiny. Odhaduji, že v polovině třicátých let (😊 to zní, 
jako před válkou 😊) se bude aktivně hýbat 700 dětí a dospělých…
… nooo, co s tím? Teď už jsme na velkém hřišti 
přecpaní, v tělocvičně a hale není místo vůbec. 
A všichni nebudou jezdit jen v lese na kole. 
  Na druhou stranu tohle jsou věci, které se dají řešit – 
zmodernizujeme stadión, postavíme další tělocvičny s tribunou, 
postavíme hřiště s umělou trávou, je to jen otázka peněz, přístupu 
a velké snahy. Vždyť to, co si touškovští dokázali vybudovat na 
stadiónu právě za těch posledních dvacet let, je neskutečné – 
přístavba kabin v roce 2004, stavba minihřiště s umělou trávou 
2008, umělý povrch na tenisových kurtech 2013, atletická 
dráha 2017, další přístavba kabin a zázemí 2019. Co bychom 
neuměli vyřešit, by byl nezájem lidí se družit, socializovat 
se, chtít se hýbat, chtít vést ostatní, chtít je vést ke sportu, 
trénovat je. Teď to třikrát zaklepu, ale v TJ máme neskutečný 
tým lidí, které práce s druhými baví, chtějí pomáhat a snad 
nejkrásnější je, že stále přibývají mladí, kteří u nás dostávají 
široký prostor, aby pomáhali s dětmi a mládeží. Pak už my, ve 
výkonném výboru, fungujeme jen jako servis pro živý organismus 

jménem TJ, tím nechci říct, že jsme jako trubci v úle 😊.  
  A letošní sezónu opět spustíme na plné obrátky. Po 
zimních soustředěních přijdou dva velké cyklistické závody, 
májka, tradiční turnaj Touškováček, sportovní den pro školy, 
turnaj v Nizozemí, přání jubilantům při derby s Kozolupy 
a je tu červen a konec sezóny, prázdniny s Viktorkou, 
Aston Villou a dalšími, školení na Hracholuskách, letní 
soustředění a končí prázdniny a my pro vás vydáváme 
další Sporťák. Tak nasedat a jedeme …  ■	 	 	

za celý tým TJ Sokol Město Touškov
předseda Pavel Foltýn st.

Zprávy z výkonného výboru
•  proběhl první badmintonový společný trénink v Plzni na   
    Doubravce 
•  proběhlo pokácení stromů v areálu    
•  proběhlo vymalování šaten
•  uskutečnil se ples TJ 
•  uskutečnil se otevřený turnaj pro veřejnost v badmintonu
•  proběhla revize tlakových nádob
•  proběhla revize elektrospotřebičů
•  proběhla revize elektrospotřebičů na ČP
•  proběhla revize hasících přístrojů v areálu   
•  proběhlo lednové školení trenérů fotbalu pod vedením Filipa    
    Linharta
•  zpracovává se projekt Modernizace sportovního areálu
•  řeší se napojení pitné vody do koliby
•  řeší se nové rozvody vody do šaten
•  řeší se modernizace starých šaten a WC v hospodě
•  podána žádost o dotaci od Plzeňského kraje na výměnu UMT
•  proběhlo vyúčtování dotace s městem Město Touškov
•  proběhla montáž kamerového systému v areálu
•  uskutečnil se Mikulášský turnaj v badmintonu
•  uskutečnil se šachový turnaj pro veřejnost    
•  proběhlo podepsání smlouvy na T-Mobile Olympijský běh
•  proběhlo vyhrabání sond v areálu v rámci projektu odrazové   
    stěny   

•  proběhla revize a oprava 
    závlahového systému
•  proběhlo zazimování
    závlahového systému 

Nabídka inzerce
 

Nabízíme možnost otištění vaší inzerce 
v tomto Sporťáku.  Máme náklad

5000 výtisků 1x za půl roku. 
Bližší informace: 

info@tjsokolmestotouskov.cz
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Co se dělo 
v posledním půl roce
►	Tenisové turnaje 
•  Mužská losovací čtyřhra 3. září
•  Dámská losovací čtyřhra 4. září 
•  Zahájení tréninků slečen a žen od 5. září

►	Badmintonové turnaje 
•  Rozřazovací turnaj mládeže – 5.října
•  Mikulášský turnaj pro veřejnost – 10.listopadu
•  Vánoční sportování s rodiči – 21.prosince
•  7. ročník Open turnaj dospělých – 14.leden 2023

►	Zahájení fotbalové sezóny

►	Zahájení tréninků pro Velké sokolíky (od 4 let)

►	Sportovní den základních a mateřských škol – 14.září 

►	Valná hromada – 16.září

►	Hasičské závody – 17.září

►	Kabát revival 17.září

►	 Oslava Šenku na hřišti – 
1.října

►	Sokolský běh – 28.října

►	 Setkání masek na hřišti 
O nejlepšího Mikuláše, čerta a 
anděla  - 5.prosince 

►	 Vánoční turnaj v šachu – 
17.prosince 

►	 Šalanda – setkání VV, 
trenérů a sponzorů TJ – 
18.prosince

WWW.OLYMPIJSKYBEH.CZ

PARTNEŘI AKCEGENERÁLNÍ PARTNER

MĚSTO TOUŠKOV
START V 18 HODIN
21/06/2023

REGISTRACE
DO 11/06/2023

Využijte zvýhodněné startovné do konce května 2023. I letos si můžete objednat originální tričko pro sebe nebo své děti.
Dospělý   250 Kč (po 31.5. za 300 Kč) Dítě     30 Kč                  Registrace bude uzavřena 11. 6. 2023
Dospělý + tričko  500 Kč (po 31.5. za 550 Kč) Dítě + tričko 230 Kč                   a přihlášky na místě nebudou možné.
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Změny v areálu TJ 
Dodělali jsme zateplení prvních garáží a v plánu jsou další. Dále 
byly prováděny práce běžné údržby. Nakoupeny na všechny 
přenosné branky nové sítě. Ke konci roku proběhla oprava 
závlahového systému a jeho doplnění v místě brankářských 
tréninků. Proběhlo vymalování starých šaten a připravuje se nová 
šatna pro nejmenší fotbalisty. Proběhla montáž kamerového 
systému v celém areálu. V areálu jsme pokáceli staré břízy, které 
byly ve špatném stavu, v budoucnu je nahradíme novou výsadbou. 
Probíhá příprava zavedení vody do koliby z vodovodního řádu.  
V areálu probíhají povinné revize (elektroinstalace, plynu, 
plynových zařízení, spalinových cest atd.). ■ 

Co nás čeká a je před námi 
•   Zahájení fotbalové sezóny – v březnu do toho praští naplno 
všechny týmy, dále přinášíme rozlosování a informace od 
nejmenších po muže

•   Zahájení cyklistické sezóny – tvrdá zimní příprava je za námi a 
dlouhá závodní sezóna před námi

•   Ukončení volejbalové sezóny – děvčatům a ženám se daří, 
přes léto budou zaslouženě odpočívat a nabírat síly na podzimní 
zahájení mistrovské sezóny

•   Badmintonové tréninky – do začátku prázdnin běží pravidelné 
badmintonové tréninky v tělocvičně

•   Tenisové turnaje v roce 2023
      - Dámská čtyřhra (13.5. 2023)
      - Mužská čtyřhra (14.5. 2023)
      - Smíšená losovací čtyřhra (24.6. 2023)
      - Dámská losovací čtyřhra (2.9. 2023) 
      - Mužská losovací čtyřhra (3.9. 2023) 
      - Smíšená čtyřhra „O putovní tenisák“ (16.9. 2023) 
Termíny se mohou posunovat v případě špatné předpovědi   
počasí či malého počtu hráčů, takže doporučuji sledovat stránky     
TJ Sokol Město Touškov. 

•   Velká cena Města Touškova (Pohár Plzeňského kraje horských 
kol) – 23.duben

•   ČP horských kol v Městě Touškově - 29. - 30. dubna

•   Touškováček 2023 - 18. ročník fotbalového turnaje mladších a 
starších přípravek se uskuteční v neděli 7. května

•   Májka – v tradičním termínu 30. dubna pořádáme v areálu 
TJ každoroční zdobení a stavění májky, opékání buřtů s malým 
programem pro děti

•   Sportovní den základních a mateřských škol – ve středu 
17. května se v dopoledních hodinách sejde sedm základních a 
mateřských škol z okolí, aby si čtyři stovky malých dětí vyzkoušely 
různé pohybové aktivity zaměřené především dle možností 
sportovních oddílů TJ, trenéři za pomoci žáků devátých tříd ZŠ 
připraví prckům přes dvacet sportovních disciplín

•   Den dětí - 3. června v areálu TJ Sokol 

•   Olympijský běh (červen) - už po šesté poběžíme, v rámci běhu 
v celé republice, závod na cca 6 km pro dospělé a 600 až 1200 m pro 
děti, jedná se o amatérské klání milovníků běhu a pohybu, přijděte 
si dokázat, že na pár kilometrů ještě máte

•   Ukončení sezóny fotbalové oddíly – konec června je koncem 
jarní fotbalové sezóny pro všech našich devět týmů

•   Přípravný zápas áčka FC Viktorie Plzeň, dne 1.7. 2023 se 
utkají na našem hřišti s MFK Chrudim 

•   Memoriál Stanislava Štrunce 2023
Ve dnech 14-16.7. 2023 opět přivítáme Memoriál Stanislava 
Štrunce 2023 v kategorii U19, který pořádá FC Viktoria Plzeň, 
můžeme se těšit na opět na velké zahraniční týmy, přesné 
rozlosování budeme sdílet na našem Facebooku.

•   Malá letní regenerace travnaté plochy
V červenci budou travnaté plochy uzavřené z důvodu nutných 
pravidelných renovací.

•   Letní soustředění   
Sportovní příprava fotbalových, volejbalových a dalších našich 
oddílů vrcholí v měsíci srpnu, kdy probíhají letní soustředění s 
cílem být dobře připraven na podzimní sezónu, i letos většina týmů 
zavítá na Hracholusky.

•   Hudební léto na hřišti 2023
3.6.  21:00  Kabát Revival
9.6.  21.00  Extraband Revival
24.6.  20:00  Pouťová zábava Knaipen Roll
1.7.  21:00  Turbo Revival
21.7.  21:00  Lucie Revival
19.8.  20.00  V3SKA
16.9.  20:00  Kabát Revival
 

 30. dubna 2023
 

 
 Zdobení a stavění
 májky, opékání buřtů
 v areálu TJ Sokol
 Město Touškov



6 TOUŠKOVSKÝ SPORŤÁK

Velcí sokolíci 
Naši Velcí sokolíci zatím stále chodí do tělocvičny. Snažíme se formou 
her procvičovat celé tělo a i kamarádské vztahy. Učíme se gymnastické 
prvky, běh přes překážky, zdatnost na žebřinách či hry s míčem. 
S příchodem jara pomalu vyjdeme ven, těšíme se na hry v lese a u 
rybníka. ■	

trenérky Petra Zuzáková
a Martina Nováčková

Malí sokolíci 
Prnďata Malí sokolíci jsou věkově naše nejmenší základna. Po 
několika letech působení se rozrostla do velmi pěkného počtu. 
Nyní jsme ve fázi, že po domluvě s cvičitelkami, nabíráme 
i dvouletá „mimina“ = sokolí batolata :-). Cvičíme každou 
středu od 16 hodin, dvě hodiny po sobě a děti jsou mezi sebou 
namíchané, malé i velké, ukázalo se, že to není vůbec žádný 
problém, že se ani navzájem nebrzdí. Jsme moc rádi, že po 
nás mohou navázat Velcí sokolíci, či další sportovní oddíly v 
klubu. Zaměřujeme se na všeobecnou sportovní obratnost a 
koordinaci, cílem je, aby děti pohyb bavil, takže naše hodiny 
jsou zábavné, o hrách, o říkankách, o tanečku :-). Jsme první 
a pevný stavební kámen našeho sokola. V současné době je 
malých sokolíků 30. Opravdu nás velmi těší, když vidíme, že 
děti, které prošli naší přípravou, to mají mnohem jednodušší v 
dalších sportovních oddílech TJ. ■

Vaše Věrka a Ivet 
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A TÝM
Touškovský první tým hraje „C“ skupinu 1. B. třídy Plzeňského 
kraje. Cílem pro podzimní část bylo čeřit vody předních příček. 
Od prvního kola jsme pravidelně sbírali body a po sedmém kole 
drželi první pozici. Pak ale přišly problémy se složením týmu a tři 
zápasy v řadě jsme nezískali ani bod. V závěrečných třech kolech 
jsme dokázali nejenom naplno bodovat, ale i předvádět hru, která 
bavila nejen samotné hráče, ale i přihlížející. Třešničkou na dortu 
byla výhra v posledním zápase, kdy jsme v derby doslova zničili 
Kozolupy na jejich hřišti 1:7. Před začátkem jara tedy držíme třetí 
příčku. S nasbíranými 26 body jich ztrácíme na vedoucí Slovan 5. 
Příprava na druhou část začala hned od začátku nového roku. V 
domácích podmínkách se setkáváme dvakrát v týdnu. O víkendech 
se účastníme velmi dobře obsazeného turnaje v Horní Bříze na 
umělce. Celkem máme naplánováno odehrát devět přípravných 
utkání. Do jarní sezóny už s námi nebude pokračovat Jan 
Bělohlav, který se připravuje v týmu Senco Doubravka.  
  Radost mám z uzdravení a postupného zvládnutí plné 
zátěže Míry Šimla. Dobře se jeví Jan Popelka, který se vrací po 
dlouhé pauze zaviněné zraněním. Těšíme se také z příchodu 
Ládi Šumského ze Suchdolu nad Lužnicí a v jednání je příchod 
zkušeného extouškovského gólmana Jiřího Krásla. Pokud se 
nám vyhnou zranění a bude méně pracovních omluvenek, 
věřím, že jsme schopni hrát o postup. ■	 	

  trenér Marek Votípka, asistent Petr Komanec

Fotbalová sezóna 2022/2023

Soupiska A tým 2022/2023

Brankář:  Jiří Krásl, František Nedvěd

Obrana:    Filip Půta, André Šimice, Miroslav Šiml, 
     Roman Voith, Dominik Fajer

Záloha:      Patrik Havel, Pavel Vyšata, Jan Zahradník,
     Ladislav Šumský, Zdeněk Rolko, Jan Popelka

Útok:      Pavel Foltýn, David Trsek, Ondřej Karbusický

B TÝM
Do jarní části bychom potřebovali rozšířit náš kádr o pár nových členů, což se doufejme podaří. Zdravé a pevné jádro našeho 
týmu nadále trvá a doufáme, že se nám podaří obnovit nadšení do fotbalu, zlepšit tréninkovou morálku a i náš herní projev 
včetně výsledků. Spolu s hlavním trenérem se budeme i nadále snažit, aby B tým přečkal i toto nelehké období. Před začátkem 
mistrovské soutěže jsme sehráli přípravný zápas v Nekmíři s týmem Kunějovic s jasnou výhrou 12:3. ■	 	
  trenéři Aleš Wagner, Pavel Vyšata, David Halouska



8 TOUŠKOVSKÝ SPORŤÁK

DOROST
Začátkem srpna začala příprava dorostu, která vyvrcholila 
soustředěním V Pňovanech. Paradoxem přípravy bylo, že 
dorost nesehrál jediné přípravné utkání. Na podzim se týmu 
herně i střelecky velmi dařilo. Prohrál jediný zápas a v tabulce 
skončil na třetím místě. Herně se dařilo Honzovi Zahradníkovi, 
Ondrovi Strnadovi a Davidu Trskovi, který svůj výkon vylepšil 
30 brankami za 11 zápasů a vyhrál i hodnocení o nejlepšího 
dorostence. Cíl pro jaro je udržet třetí místo v tabulce.
Zimní příprava začala 11. ledna 2023. Sehráli jsme utkání s 
mladším dorostem U17 SK Senco Plzeň s výsledkem 2-2 (branky 
Trsek a Zach). Pro malý zájem bylo zrušeno zimní soustředění. 
Docházka na tréninky je zatím kolem 70 %. ■		

 trenér Zdeněk Synáč, asistent Aleš Král

STARŠÍ ŽÁCI

Podzimní část se nevydařila dle představ, těžko jsme dávali 
dohromady sestavu na zápasy a v podstatě se nám nepodařilo ani 
jednou vyhrát. Po podzimu jsme se rozhodli jako trenérské duo Jiří 
Krbec a Aleš Král odstoupit. Tým převzal Míra Šiml, který snad 
přinese nový impulz. Tréninková morálka se během zimní přípravy 
výrazně zvedla a kluci dostali novou krev do žil. Absolvovali i 
soustředění na Zelené Lhotě a už se těšíme na jarní část sezóny, 
kterou doufejme zvládneme lépe, než podzimní část. ■		

 trenéři podzim: Jiří Krbeček, Aleš Král, Jan Špeta
trenéři jaro: Míra Šiml, Jan Špeta, Dominik Fajer, Jiří Sedláček

MLADŠÍ ŽÁCI
Do podzimní části vstoupili mladší žáci v počtu 24 hráčů a 
4 trenérů. Proto byly přihlášeny 2 soutěže, Plzeň - město a 
Plzeň - sever. A ještě O pohár hejtmana Plzeňského kraje. 
Naše kluky doplnili i kluci z TJ Sokol Kozolupy a spojení 
proběhlo bez problému a celý podzim vše fungovalo. 
  V soutěži Plzeň - město se kluci umístili ve středu 
tabulky, mrzet nás mohou prohry s Košutkou a také s holkami 
Viktorky. Na severu jsou kluci po podzimu na 5. místě, kdy 
hořkost porážky poznali pouze dvakrát.  Tým byl rozdělen na 
dvě rovnocenné skupiny, které se střídaly v soutěžích. Pouze 
na turnaj O pohár hejtmana Plzeňského kraje byl postaven 
TOP tým. Všechny 3 turnaje kluci zvládli na jedničku a 
konfrontace s týmy krajského přeboru byla velkou zkušeností a 
bylo vidět, že naši kluci se mohou rovnat i s týmy z kraje. 
  V zimě byla pro kluky přihlášena futsalová liga, bohužel 
první zápasy byly pro chlapce velmi náročné. Týmy, co hrají 
ligu či čelo krajského přeboru, byly nad jejich síly. V hale je vidět 
každá chyba, fotbalově je to rychlejší a i myšlení museli kluci 
výrazně zrychlit. Ale i tak je to pro nás nadstandardní zkušenost, 
která ukázala morálku a psychiku žáků v těžkých situacích. 
  Do jarní části byl vyměněn hlavní trenér Miroslav 
Šiml, který přešel ke starším žákům. A na jeho místo přišel 
Marek Votípka, který má zkušenosti s vedením mladších 
žáků z týmu SK Petřín. Trenérská čtyřka pracovala velmi 
dobře, kluci chodili v hojném počtu a to je asi nejlepší vizitka 
ročníků 2010 a 2011. ■	 	 	 	

  trenérři Miroslav Šiml, Marek Votípka  
asistenti Martin Považan, Pavel Jančík a Patrik Havel
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STARŠÍ PŘÍPRAVKA
Během podzimu jsme se zúčastnili přeboru starších přípravek, 
účast byla dobrá a kluci chodili všichni poctivě. Na zimním 
soustředění s mladší a starší přípravkou jsme se vypravili od neděle 
23.ledna do středy 25.ledna. Soustředění se konalo tradičně na 
Zelené Lhotě. Na sněhem pokrytou Šumavu se vydalo osm hráčů 
(Danny Ustohal, Štěpán Dufek, Mikuláš Nocar, Antonín Pěcháček, 
Miloš Salcmann, Karel Matějka, Sam Kulik, Lukáš Koranda). 
Nedělní večerní program měli kluci zpestřený o posilovací 
jednotku.
  V pondělí se začalo již zostra, kdy jsme absolvovali dopoledne 
12 km výšlap kolem Nýrské přehrady. Cesta byla dlouhá a náročná, 
počasí nám přálo a kluci si po cestě užili spousta koulovaček – 
nutno dodat, že to část vyčerpalo a poslední kopec před chatou měli 
co dělat, každopádně je třeba říct, že to zvládli dobře. Odpoledne 
nás čekal trénink na místním plácku, kde si kluci vyzkoušeli i to, jak 
je náročné se pohybovat a ovládat balon ve sněhu. Po posledním 
večerním posilovacím tréninku si kluci dali Mistrovství světa ve 
cvrnkacím fotbálku. Úterní dopolední program zpestřil výšlap z 
Hojsovy Stráže k chatě, celý okruh měl zhruba 10 km, ale oproti 

pondělnímu výšlapu kolem přehrady jsme šli spíše z kopce nebo na 
rovince. Odpolední trénink kluci absolvovali na zahradě a plácku 
u chaty – část byla rozdělena na závod v biatlonu a druhá parta 
vyplňovala čas hraním fotbálku a různých herních cvičení. Poslední 
úkol z odpoledního tréninku, soutěž o největší kouli, zvládli kluci 
výborně a po pár minutách byly pomalu sněhové koule větší, než 
kluci sami 😊. Večer jsme místo posilovací jednotky zvolili cestu do 
bazénu do Klatov, kde si užili vířivku, tobogán, divokou řeku. Ve 
středu ráno po snídani jsme se vypravili na cestu domů. Myslím, 
že se soustředění povedlo, vyšlo počasí, měli jsme spousty sněhu, 
kluci si užili hodně zábavy a dobře potrénovali.
V březnu nás čeká halový turnaj ve Starém Plzenci, poté jarní část 
mistrovské sezóny, kterou budeme mít doplněnou o domácí turnaj 
Touškováček, který proběhne v květnu, a také mezinárodní turnaj v 
Nizozemsku. ■	 	 	 	

  trenéři Milan Bártík a Ondrěj Karbusický 

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA
Podzim se u mladší a starší přípravky nesl ve znamení 
nerovnoměrných. Kluci odehráli spoustu ubojovaných 
zápasů, které ale častěji střídali zápasy odchozené. Do starší 
přípravky se povedlo velmi dobře zapojit nově příchozí hráče 
ročníku 2013. Starší mladším pomáhali a ti se od nich mohli 
lecčemu přiučit. Mladší přípravku bohužel trápila dlouhodobě 
vysoká nemocnost hráčů. Turnaje se tak povedlo odehrát v 
mnoha případech pouze s vypětím všech sil. Za podzimní 
část sezóny patří klukům pochvala. Pokud budou nadále 

se zaujetím makat určitě se v dalších kategoriích neztratí. 
Po první půlce sezóny jsme si dali měsíční pauzu a zimní 
příprava začala už 1. prosince. Celá příprava se nese ve 
znamení střídání venkovních tréninků na umělce a tréninků v 
malé tělocvičně. Kluci v lednu absolvovali v Zelené Lhotě na 
Šumavě soustředění. 8 hráčů se zde vyřádilo ve sněhu a také 
poznalo, že bez práce a nasazení nejsou koláče. ■	 	

 trenéři Pavel Foltýn ml., Jan Zahradník, František Nedvěd



PŘEDPŘÍPRAVKA
Jako vždy si myslím, že se nám podzimní část vyvedla na výbornou. 
S trénováním jsme po letní pauze začali ve středu 31.srpna. Hned 
první víkend trénování jsme odjeli na soustředění na Hracholusky. 
Soustředění se zúčastnilo 10 dětí a 3 trenéři. Po obědě jsme dorazili 
na chatu a hned proběhlo rozdělování pokojů a vybalování. Když 
jsme byli kompletní a všichni už prozkoumali chatu, tak jsme 
si udělali trénink na místním minihřišti pod chatou. Hráli jsme 
i nohejbal, který dětičky dost bavil 😊. Po tréninku jsme si dali 
svačinku a vyrazili jsme na dětské hřiště, kde jsou k dispozici 
nafukovací hrady a další různé prolézačky. Tam se děti pěkně 
vyřádily, a když už měly dost, tak jsme se odebrali zpět na chatu. Na 
chatě jsme jim připravili večeři, na které si pochutnaly a mezitím 
jsme začali připravovat stezku odvahy. Dětičky utvořily dvojice a šly 
menší okruh, který jsme označili svíčkami. Na konci na ně čekalo 
překvapení v podobě bonbónů. Všichni prcci to zvládli bez problémů 
😊. Druhý den jsme šli po snídani na procházku. Došli jsme až do 
lesíka, kde jsme si dali něco malého na posilnění a poté jsme stavěli 
různé bunkry a hráli si. Před polednem jsme zamířili zpět k chatě, 
kde už jsme měli připravený oběd. Po obědě dostal každý účastník 
malý dárek, zhodnotili jsme soustředění a dětičky si začaly balit, 
uklízet věci a pomalu si pro ně přijížděli rodiče.  

  Tréninky probíhaly každou středu a pátek. Do konce října 
jsme chodili ven na hřiště a celý listopad jsme chodili do velké 
haly. Začátkem listopadu jsme se také zúčastnili pláckového 
turnájku, který pořádala Viktorka. Kluci si vedli skvěle a 
dokázali porazit několik dobrých mužstev. Důležitější ale je, 
že to všechny bavilo a že byli všichni spokojení.  

  Na začátku prosince jsme již tradičně uspořádali 
dokopnou, kde proti sobě hrály dětičky a maminky, tety, 
babičky. Dokonce k nám po zápase přišel i Mikuláš s čertem 
a andílkem a všem něco přinesl. Samozřejmě to děti neměly 
zadarmo a musely jim říct nějakou básničku. Během pauzy jsme 
si dali jeden sraz u rybníka, kde si dětičky hrály. 
  S trénováním jsme začali 1.února 2023. Zatím chodíme do 
haly, ale hned jak bude hezké počasí, tak začneme chodit ven na 
hřiště. Snad už začátkem dubna. Bohužel nám nevyšel žádný termín 
pro zimní soustředění. Tak jsme přemýšleli, že bychom to udělali 
netradičně a jeli na soustředění ke konci sezóny. Během jara chceme 
absolvovat další pláckový turnájek. Přibylo nám spoustu nových 
tváří, za což jsme velice rádi. Nyní máme 34 holek a kluků. Místa 
ale máme pořád dost, a proto neváhej a přijď mezi nás 😊. Budeme 
se na tebe těšit - kamarádi a trenéři, Lukáš, Honza a Ondra. ■ 

trenéři Lukáš Hodek, Ondra Sládek, Honza Hirth
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Zahraniční turnaj Brabant Boys cup
Po dlouhé pauze jsme se přihlásili na zahraniční turnaj, 
aby děti posbíraly zkušenosti a porovnaly se s evropskými 
týmy. Tentokrát volba padla na nizozemské město 
Schijndel. Ve čtvrtek ráno 18.května vyrazí od hřiště velký 
autobus se třemi týmy (starší žáci, mladší žáci, starší 
přípravka) a se spousty fanoušky z řad rodičů. Ubytováni 
budeme tradičně v tělocvičnách. První skupinové zápasy 
nás čekají v pátek, kvalifikační a finálová klání jsou na 
programu v sobotu. Každý celek odehraje minimálně 
6 zápasů, celková účast je přes sto týmů z deseti 
evropských zemí. ■	 	 	 	

Touškováček 2023 
  

Po nucené pauze pořádáme už 18. ročník Touškováčku, 
turnaje mladších a starších přípravek. V neděli 7.května 
své síly změří osm týmů ve dvou skupinách. Celkem 
sto dětí zpestří celé dopoledne svými bojovnými 
výkony. Přijďte podpořit naše svěřence a neváhejte 
si přinést i fanouškovské propriety. ■ 

TOUŠKOVÁČEK 2023TOUŠKOVÁČEK 2023
FOTBALOVÝ TURNAJ ŽÁKŮ DO 10 LETFOTBALOVÝ TURNAJ ŽÁKŮ DO 10 LET

7. 5. 20237. 5. 2023
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Fotbaloví fanoušci si chválí předváděnou 
hru našich mužů pod novým trenérem 
Markem Votípkou (nar.1975), tak jsme se 
rozhodli Marka přiblížit i všem čtenářům 
našeho Sporťáku.   
   
Marku, přišel jsi k nám před letošní 
sezónou. Přibliž nám trošku tvůj 
sportovní život. 
Ve fotbalovém prostředí se pohybuji 
prakticky od narození. Táta hrál fotbal 

a bral mě a mladšího bráchu Radka na tréninky. Byla to jiná 
doba, jezdili jsme na zápasy autobusem - tátové fotbalisti, jejich 
manželky a parta dětí. Na to se nedá zapomenout. Snažím se to vždy 
připomínat a zdůrazňovat, že fotbal je kolektivní hra. Od malička 
jsem hrál na plzeňské Letné a asi dva roky v Dýšině. Musím přiznat, 
že jsem nebyl top hráč, ale nedokázal jsem si představit život bez 
fotbalu. Postavit se za klandr a jen koukat je pro mě málo.  

A jak ses dostal k trenéřině?
Táta začal brzy trénovat a já měl možnost přičichnout k trenérskému 
řemeslu. Jezdil jsem s ním a to byla nejlepší škola. Žáci, dorost, muži 
B Viktorky, Chlumčany, Tachov, Petřín, Horní Bříza - tam všude jsem 
se snažil něco trenéřině přiučit. Přitom jsem v šestnácti sám začal 
trénovat. Nejprve od žáčků na Letné, brzy jsem si udělal trenérskou 
licenci a v devatenácti se dostal do Lokomotivy Plzeň k diviznímu 
dorostu. Trénoval jsem prakticky stejně staré kluky. Po nějaké době 
mě to táhlo zpět na Letnou, kde jsem ještě nějaký čas hrál a zároveň 
trénoval žáky. Potom dorost i muže. Trénoval jsem také muže ,,B“ 
na Sencu, potom muže ,,B“ na SK Petřín a znovu Letnou. 

Tak to už je dávno.
No …, a to už se posouváme z pravěku do doby zhruba 12 let zpět. 
Dostal jsem nabídku od svého táty trénovat s ním v plzeňském 
Bolevci. Byli jsme tam spolu dva roky a já ještě rok sám. Poté 
mě lákala nabídka trénovat dorost Petřína a postoupit s ním do 
divize. V té době začal v přípravce SK Petřín hrát náš syn Matouš 
a já pokukoval z jednoho hřiště na druhé. S přehledem se nám 
s dorostem podařilo postoupit a já věděl, že další štace bude u těch 
nejmenších capartů. Postupně jsem si je začal piplat a skládat tým, 
který dělal sedm let reklamu Petřínu po celé republice. Bohužel jsme 
se letos v létě rozešli ve zlém a já na Petříně ze dne na den skončil.  

Takže ze dne na den byl konec, ale co bylo pak?
Odletěli jsme s přítelkyní Evou a Matym na dovolenou a já byl bez 
práce. Potěšující však byla řada trenérských nabídek, které se během 
toho týdne sešly. Když jsme přistávali v Praze, byli asi čtyři ráno, od 
10:00 hrál v Touškově dorost Viktorky s Aston Villou a já musel slíbit 
Matoušovi, že ho vzbudím a pojedeme se na ty Anglány podívat.  
Nakonec to neskončilo jen u sledování utkání, ale vše dopadlo naší 
spoluprací, o které rozhodlo krátké jednání s Mírou Šimlem a 
Pavlem Foltýnem.

Jak se ti líbí v Touškově?
V Touškově se po půl roce cítím spokojeně a šťastně. Reálně jsme ve 
hře o nejvyšší příčky. Kádr pro jaro je připraven a pokud nebudou 
přicházet omluvenky a zranění, věřím, že nasbíráme víc bodů než 
v první polovině. Příslibem je příchod Ládi Šumského a návraty 
po zranění Honzy Popelky a Míry Šimla. V jednání je příchod ještě 
jednoho hráče. Nechci na nikoho zapomenout, ale spoléhat budeme 
na výkony zkušených kluků, kteří jsou tady vhodně doplněni řadou 
dorostenců vedených zkušeným trenérem Zdeňkem Synáčem. 

Jak tvoji vášeň bere rodina?
Ve své trenérské kariéře jsem dokázal se svými týmy vyhrát nebo 
postoupit všechny možné soutěže na úrovni města a kraje. Prakticky 
mně chybí jen ten mezi 1.,B“ a 1,,A“ třídou. Tohle všechno, o čem 
jsme si tady povídali, by nešlo skloubit bez podpory celé rodiny. 
Odmala to snášela naše máma. Teď to se mnou šestnáctou sezónu 
táhne přítelkyně Eva. Tak jako měl štěstí táta na toleranci mamky, 
tak já mám stejnou kliku s mojí paní....Prostě jsme měli na obě štěstí. 
Když to vezmu z jejího pohledu, má to se mnou zase o něco těžší. Teď 
od jara jsem si totiž k mužům přibral ještě mladší žáky Touškova. 
Trenéřina je pro mě droga a poslání zároveň. Trénování mužů a 
dětí je obrovsky rozdílné, ale věřím, že se mně daří přecházet z jedné 
kategorie do druhé. Mimo to ještě dělám individuální tréninky a o 
prázdninách pořádám fotbalové příměstské kempy. Druhým rokem 
spolupracují s agenturou JRT sports.

Marku, děkuji za rozhovor, držím palce tobě i týmu a doufám, že 
postup v létě oslavíme.

rozhovor připravil Pavel Foltýn – předseda TJ

Rozhovor s Markem Votípkou

Mladší přípravka - MPMP, 4+1 

Prazdroj - Turnaj 3 zápasy PÁ 14.04.2023 16:30

Bolevec B - Turnaj 3 zápasy PO 17.04.2023 17:30

Touškov - Turnaj 3 zápasy ST 03.05.2023 16:30

Viktoria Ž9 - Turnaj 3 zápasy ÚT 09.05.2023 17:30

Přeštice - Turnaj 3 zápasy ČT 18.05.2023 16:30

Dýšina - Turnaj 3 zápasy ST 24.05.2023 16:30

St. Plzenec - Turnaj 3 zápasy ST 07.06.2023 17:00

Touškov - Turnaj 3 zápasy ST 14.06.2023 16:30

Rozpis zápasů - jaro 2023
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ROZPIS: A-tým - I.B.třída, sk. C

Plasy - M.T. SO 18.03.2023 15:00

Mýto B - M.T. NE 26.03.2023 15:00

M.T. - Zruč B SO 01.04.2023 16:30

Mladotice - M.T. SO 08.04.2023 16:30

M.T. - Chrást SO 15.04.2023 10:00

Příkosice - M.T. SO 22.04.2023 17:00

M.T. - Zbiroh SO 29.04.2023 17:00

Dýšina - M.T. SO 06.05.2023 17:30

M.T. - Volduchy SO 13.05.2023 18:00

Slovan - M.T. SO 20.05.2023 18:00

Radnice B - Radnice B SO 27.05.2023 18:00

Úněšov - M.T. SO 03.06.2023 18:00

M.T. - Kozolupy SO 10.06.2023 18:00

ROZPIS: B-tým MSM

M.T. B - Malesice B NE 12.03.2023 10:00

Roudná B - M.T. B NE 19.03.2023 15:00

Druztová - M.T. B SO 25.03.2023 15:00

Smíchov B - M.T. B NE 09.04.2023 16:30

Starý Plzenec B - M.T. B PÁ 14.04.2023 17:30

M.T. B - Slovan Plzeň B NE 23.04.2023 17:00

Malesice B - M.T. B NE 30.04.2023 13:00

M.T. B - Roudná B NE 07.05.2023 17:30

M.T. B - Druztová NE 14.05.2023 18:00

M.T. B - Smíchov B NE 28.05.2023 18:00

M.T. B - Starý Plzenec 
B

NE 04.06.2023 18:00

Slovan Plzeň B - M.T. B NE 11.06.2023 18:00

ROZPIS: Dorost - KSD, sk. C

Zbiroh - M.T. NE 02.04.2023 10:30

Kaznějov/
Třemošná

- M.T. SO 08.04.2023 10:00

M.T. - Radnice NE 16.04.2023 10:00

Mladotice - M.T. SO 22.04.2023 10:00

M.T. - Kozolupy/Všeruby NE 30.04.2023 10:00

Plasy - M.T. SO 06.05.2023 10:00

M.T. - Kralovice/Kožlany NE 14.05.2023 10:00

Mýto - M.T. SO 20.05.2023 10:00

M.T. - Tlučná NE 28.05.2023 10:00

Bolevec - M.T. SO 03.06.2023 10:00

M.T. - Horní Bříza NE 11.06.2023 10:00

ROZPIS: Starší žáci - KSŽ

M.T./Kozolupy - Planá SO 11.03.2023 17:00

Domažlice - M.T./Kozolupy NE 19.03.2023 15:00

M.T./Kozolupy - Nepomuk SO 25.03.2023 15:00

Staňkov/Holý-
šov

- M.T./Kozolupy SO 01.04.2023 10:00

M.T./Kozolupy - Dobřany/Ště-
novice

SO 08.04.2023 10:00

Mrákov - M.T./Kozolupy NE 16.04.2023 13:30

M.T./Kozolupy - Horní Bříza SO 22.04.2023 10:00

ROZPIS: Mladší žáci - MPMŽ, sk. A

M.T./Kozolupy - Raková PO 27.03.2023 16:30

Druztová/Zruč - M.T./Kozolupy SO 01.04.2023 10:00

M.T./Kozolupy - VS Plzeň PO 03.04.2023 17:00

Slovan Plzeň - M.T./Kozolupy ST 12.04.2023 16:30

Rozpis zápasů - jaro 2023

ROZPIS: Stará garda, sk. B

M.T - Nýřany PÁ 28.04.2023 18:00

M.T - Všeruby PÁ 05.05.2023 18:00

M.T - Kozolupy PÁ 12.05.2023 18:00

M.T - Kaznějov PÁ 26.05.2023 18:00

Nýřany M.T PÁ 02.06.2023 18:00

Okresní přeboř mladších žáků

Plasy - Kozolupy/M.T NE 19.03.2023 10:00

Zbůch - Kozolupy/M.T SO 25.03.2023 17:00

Kozolupy/M.T - Třemošná SO 01.04.2023 10:00

Mladotice - Kozolupy/M.T NE 09.04.2023 14:00

Kozolupy/M.T - Horní  Bříza SO 15.04.2023 10:00

Žihle/Hadačka - Kozolupy/M.T SO 22.04.2023 10:00

Kozolupy/M.T - Kralovice SO 29.04.2023 10:00

Kozolupy/M.T - Nýřany ST 10.05.2023 17:00

Kozolupy/M.T - Všeruby SO 13.05.2023 10:00

Tlučná - Kozolupy/M.T NE 21.05.2023 10:00

Kozolupy/M.T - Trnová SO 27.05.2023 10:00

Líně Kozolupy/M.T NE 03.06.2023 10:00

Výsledky a hodnocení zápasů  najdete na www.sokoltouskov.cz

Starší přípravka - MPSP, 5+1 

Bolevec - Turnaj 3 zápasy ST 12.04.2023 17:30

Touškov - Turnaj 3 zápasy ČT 20.04.2023 16:30

Zruč - Turnaj 3 zápasy PÁ 28.04.2023 16:30

Prazdroj - Turnaj 3 zápasy PÁ 05.05.2023 16:30

Zruč - Turnaj 3 zápasy PÁ 12.05.2023 16:30

Chotíkov - Turnaj 3 zápasy ÚT 18.05.2023 17:00

ST. Plzenec A - Turnaj 3 zápasy ČT 25.05.2023 17:00

Touškov - Turnaj 3 zápasy ČT 01.06.2023 16:30

Bolevec - Turnaj 3 zápasy PO 05.06.2023 17:30
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„Velkou část zimní přípravy jsem strávila doma. V sedle kola, posilovně a teniskách. Na týden jsem si v prosinci odskočila do italského 
Finale Ligure pilovat techniku a objet pár tréninků v teple. V únoru jsem získala ocenění při vyhlášení slavnostního večera Krále cyklistiky 
za nejlepší ženu v MTB. Nyní se soustředím před začátkem sezóny na tréninkovém kempu ve Španělsku, které zakončím prvním 
přípravným závodem v Banyoles. V Banyoles jsem jela testovací závod před světovým pohárem v modulu pátek XCC, neděle XCO. 
V short tracku jsem posbírala své první zkušenosti v mezinárodní konkurenci. V nedělním XCO mi podmínky do karet vůbec nehrály. 

Velká část závodu se kvůli nepřízni počasí běžela s kolem 
na rameni, což úplně nemusím. V únoru jsem ukončila 
studium trenérství na Masarykově univerzitě v Brně. 
Zjistila jsem, že to není směr, kterým bych se chtěla dál 
v životě ubírat. Studovat mám v plánu dál, nyní se 
připravuji na přijímací zkoušky na fakultu zdravotnických 
studií v Plzni.“ ■	

Sledujeme naše odchovankyně. Napsala nám Adéla Holubová

Rudolf Novák (nar. 1997) – v naší TJ působil v mládežnických týmech až do starších žáků
Napsal nám:
„Ve Viktorii Plzeň jsem prošel mládeží až do B-týmu. V kategorii U-17 se nám podařilo vyhrát 
memoriál Vlastislava Marečka. Z Viktorie jsem odešel v zimě 2018 na hostování do Králova Dvora 
hrajícího ČFL. O rok později se hostování změnilo v přestup. Ve třetí nejvyšší soutěži jsem již 
odehrál přes 100 zápasů. V sezóně 2021/2022 jsme se stali vicemistry ČFL. Na podzim 2022 jsem 
odehrál v ČFL 13 utkání. Aktuálně se nacházíme na 11. místě. Naším cílem je držet se v klidném 
středu tabulky. Celkově jsem již v Králově Dvoře 5 let. Mimo fotbal již 3 roky pracuji pro firmu 
Lindström s.r.o. V červenci minulého roku jsem se oženil. Aktuálně stavíme domeček a plánujeme 
rodinku.“ ■	

Sledujeme naše odchovance: fotbalista Rudolf Novák
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Dění v touškovském BIKE CLUBU
Sezóna 2022 uzavřela svoji kapitolu před pár měsíci, ale pojďme si 
společně od začátku školního roku všechno zrekapitulovat. Seriály 
závodů horských kol na podzim finišují svoji celoroční práci. První, 
kdo uzavírá každoročně sezónu, bývá Český pohár MTB, a to ještě 
na konci léta. Druhým seriálem, který končí, je Česká Enduro série. 
Poslední závod se konal na šumavském Špičáku a myslím, že to 
byl závod, na který nikdo nezapomene. Všechny „erzety“ se jely 
v extrémních bahenních podmínkách a hrdinou byl jen ten, kdo se 
dostal do cíle. Jedním z nich byl náš závodník Petr Zeman, který 
obsadil na Špičáku 7. místo, což mu vyneslo v celkovém pořadí 
Enduro série 2022 těsně druhé místo v kategorii Hobby junioři. 
  Plzeňský pohár horských kol měl v září na programu ještě 
dva závody – závod na vrchol Čerchova a „krosový“ závod v Plzni 
na SK Rapid (Lopatárna). Na prvním jmenovaném závodě jsme 

získali stříbro a bronz zásluhou Ester Klugové a Honzy Košťálka. 
Na Lopatárně jsme byli ještě úspěšnější, když jsme brali dvě zlata, 
která vyjeli Julie Vítková a Adam Nevosad. Celkové vyhlášení 
Plzeňského poháru horkých kol se konalo v listopadu v hospůdce 
U Pechtů. Kromě PPK dokončil svoji další sezónu seriál pro 
děti do 15 let - Talent cup a specifický závod MTB Biatlon cup. 
V závodech, které se konají především v okolí Přeštic, se dařilo 
našim nejmladším, jmenovitě Tereze Cviklové, Adéle Hauerové, 
Adamu Nevosadovi, Honzovi Košťálkovi a holkám Vítkovým.
  Za sezónou jsme zaklapli vrátka v pondělí 3. října, kdy jsme 
nejprve vyfotili každého člena týmu a následně na závěrečné 
zhodnotili rok 2022 a nastínili si plány na zimní přípravu a bříška 

jsme si naplnili 
dobrou pizzou 
a ostatními 
dobrotami. Na 
další tři týdny 
nastal čas 
z a s l o u ž e n é h o 
odpočinku.
  Volno nám 
skončilo a většina 
závodníků z 
týmu zahájila 
přípravu na 
2023 společným 
s o u s t ř e d ě n í m 
v Trutnově. V 
okolí města 
se nacházejí 
Trutnov trails 
v y h l e d á v a n é 

spoustou bajkerů. Pro nás to byl skvělý start přípravy na novou 
sezónu, dobrá možnost na stmelení týmu a ideální najetí prvních 
kilometrů zábavnou formou. Soustředění se konalo od středy 
26.října do neděle 30. října, kdy jsme absolvovali dlouhé tréninky 
na oprášení základní dlouhodobé vytrvalosti, která je největší 
nutností pro cyklistiku. Je to dobrý základ, jak zvládnout celou 
sezónu. Soustředění se nadmíru povedlo, závodníci nejen že získali 
prvotní objem kilometrů, ale také spousty technických zkušeností 
na těžkých trailech, které Trutnov a jeho okolí nabízí. Soustředění 
se neúčastnily holky Vítků a nejstarší závodnice Adéla Foltýnová, 
které daly přednost cyklokrosovému závodu v Plzni na Den vzniku 
samostatného Československého státu. Adéla skončila na 2.místě 
v kategorii ženy elite a stala se zároveň Mistryní Plzeňského kraje v 
cyklokrosu, Nela dojela mezi kadetkami na 4.místě.
  Po soustředění nás čekala klasická zimní příprava v podobě 
tréninků v tělocvičně nebo běhání venku. Starší závodníci měli i 
trénink v bazénu. O víkendech jsme absolvovali společné dlouhé 
tréninky na kole. Na státní svátek, 17.listopadu, jsme si odskočili 
na cyklokrosový závod seriálu Toi Toi cup, který se konal ve Slaném. 
Pro Ester a Honzu to byl úplně první závod na cyklokrosovém kole 
a prali se statečně. Naopak pro Adélu a holky Vítků to bylo známé 
prostředí, nejlépe to ukázala Adéla, která skončila na 13. místě 
v kategorii ženy Elite.
  Vánoce a Nový rok se přehouply a v lednu jsme kromě 
klasických tréninků vyrazili také na běžky. Naše nejstarší, Adéla 

Foltýnová, zamířila v polovině ledna na 10 denní soustředění 
do italského Toskánska, kde sbírala kilometry důležité pro další 
rozvoj. Ale ani ostatní nezaháleli, na konci ledna se vydali na 
čtyřdenní zimní soustředění na Zelenou Lhotu. Sněhové podmínky 

byly příznivé a díky tomu strávili tři dny na běžeckých tratích v 
areálu Scheiben nedaleko Javoru. Kromě běžek bylo na programu
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běhání, posilování nebo 
plavání v nedalekých 
Klatovech. V sobotu 
odpoledne si zpestřili 
tréninkový kemp klasikou 
„zelenohorským biatlonem“. 
Na každého čekaly 4 střelby 
a 5 běžeckých koleček. 
Biatlonovým šampiónem se 
stal Honza Košťálek, mezi 
mladšími Julča Vítková. V 
únoru už jsme zapojili víc 
cyklistických tréninků, protože 
start nové sezóny začíná klepat 
na vrátka. 
  V únoru nás opustila 
žákyně Ester Klugová, která 
odešla do týmu plzeňského 
týmu MS BIKE ACADEMY 
racing. 
  V březnu starší jedince 
čeká dvoutýdenní soustředění 
v našem oblíbeném 
Toskánsku, kde už půjde o 
závěrečné doladění formy před 
závody. Italská skupina svůj 
první závod pojede po cestě 
ze soustředění v rakouském 
Langenlois 25.-26.3.2023. 
Zbytek týmu začne svoji 
závodní sezónu 2023 závodem 

Plzeňského poháru horských 
kol, nyní AC Heating cup ve 
Stříbře 25.března. 
  A co nás čeká pak? 
Závodní kolotoč, který se 
zastaví opět až v září. Jedním 
z vrcholů pro nás bude, o 
víkendu 29. - 30.4., Český 
pohár u nás v Touškově. Máme 
informace, že k nám zavítají 
hvězdy světové cyklistiky, tak 
neváhejte a přijďte se podívat, 
v dubnu ahoj!■	 	
	

trenéři Renáta Foltýnová, 
Martina Duchková, 

Václav Hauer,
Michal Klug
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Volejbalové okénko
Jsou to již tři roky mého působení na 
pozici vedoucího volejbalového oddílu a 
až nyní mohu konstatovat, že práce celého 
kolektivu za velmi dobré podpory vedení TJ 
Sokol Město Touškov přináší své ovoce. 
  Z celkové členské základny, čítající 
77 členů, je 57 volejbalistek a volejbalistů 
plně aktivních, pravidelně navštěvují 
tréninky a účastní se soutěží a turnajů. 
Nejvíce mě těší nárůst počtu mládeže, který 
je v poměru k dospělým 32:25. Začínají 
se objevovat první úspěchy jak v týmu 
přípravky, tak v kolektivu žákyň.  
  Poděkování za dobrou práci 
patří Michaele Novákové, Kimberley 
Wabneggerové, Petru Kašparovi, 
bývalé trenérce Michaele Hejkalové a 
začínající trenérce Kateřině Martínkové. 
A samozřejmě nesmím zapomenout ani 
na zkušenější kolektiv žen a smíšený 
kolektiv A. I tam, byť prozatím na 
okresní úrovni a na úrovni Amatérské 
volejbalové ligy, dosahujeme velmi 
pěkných výsledků, umísťujeme se na 
prvních příčkách. I naše „legie“ ve 
Vejprnicích ve II. lize juniorek a v Krajském 
přeboru kadetek dávají na vědomí, že 
vychováváme schopné hráčky.  

  Dalším úspěchem, kterým se 
aktuálně můžeme pochlubit, je vůbec 
první volejbalový rozhodčí našeho 
oddílu, je jím Jiří Berger, který úspěšně 
zvládl zkoušky a už pravidelně vede 
zápasy na okresní i krajské úrovni. 
Přejeme mu nespočet kvalitních 
a hlavně spravedlivě vedených zápasů. 
V rámci trenérského kolektivu se mimo jiné 
snažíme i o zvyšování odbornosti, přičemž 
do kurzu k získání trenérské licence, po 
předchozí dohodě, plánujeme v roce 2023 
přihlásit Kimberley Wabneggerovou, 
Kateřinu Martínkovou a Ivanu Trnkovou. 
Kurz proběhne na podzim (září-listopad) 
pod vedením Krajského volejbalového 
svazu, Mgr. Petry Pavlínové.  
  Další vizí nebo chcete-li plánem 
oddílu je rozšíření mládežnických týmů o 
kolektiv kadetek. Do budoucna by nám to 
přineslo plynulejší a hlavně ryze oddílový 
přechod do vyšších kategorií, postupně až 
k ženám. Je důležité už nyní začít pracovat 
na plánech a rozpočtech na další roky. Ze 
strany vedení klubu je tento krok žádoucí 
a podporován. Jsme přesvědčeni, že 
přinese ještě lepší prezentaci sportovních 
činností pro naše město. 

  I přes složitou situaci v 
oblasti rostoucích výdajů za 
energie i na nutnou údržbu 
a modernizaci hřišť nám 
vedení klubu vychází vstříc 
a v loňském i v letošním roce 
zajistilo dovybavení o nové 

dresy, teplákové soupravy, kvalitní 
volejbalové míče a nová soutěžní 
počítadla. Děkujeme. Tělocvičnu 
máme plně k dispozici a volejbalové 
kurty na hřišti na jaře opět připravíme 
na sezónu pod širým nebem.  
  Všem našim členům, trenérům, 
rodičům a ostatním občanům přeji 
krásné sportovní zážitky a brzké jaro, 
na které se všichni těšíme. ■ 
 

Ján Boháč

PŘÍPRAVKA 

Letošní sezóna se holkám opravdu vydařila. Měly šanci 
si zahrát čtyři kola mini-volejbalu. Turnaje se konaly 
v Plzni, Rokycanech, Klatovech a Šťáhlavech. Všem 
zúčastněným holkám se velmi dařilo, opravdu dost 
se snažily a několikrát dovezly domů i krásná místa. 
Elenka Machová s Aničkou Neumannovou dvakrát 
vybojovaly bronz neboli nádherné třetí místo.  
  Stejně jako minulou sezónu se nám přípravka 
rozrostla o pár nových šikovných děvčat a je to pro nás 
velmi přínosné. Ve větším počtu jsou lepší tréninky, 
jsou častěji a máme větší výběr holek na turnaj, když 
nám třeba někdo vypadne. Do další sezóny jdeme 
plné sil a dále se budeme věnovat jak individuálním, 
tak skupinovým schopnostem holek. V plánu totiž 
je děvčata zařadit do vyšší herní kategorie, aby 
i tam byly silnou konkurencí pro ostatní týmy. ■ 
 

Kim Wabnnegerová a Michaela Nováková
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ŽÁKYNĚ 

V sobotu 25. 2. 2023 žákyně odehrály v Rokycanech poslední 
turnaj Poháru žákyň v kategorii U-15 letošní sezóny. Nominace 
holek: Nela Siváková, Nelly Malinská, Barbora Micková, Simona 
Křibková, Diana Opavová, Viktorie Krausová, Monika Říhánková, 
Carolina Filip, Nikola Prokopová, Tereza Havlíková, Lucie 
Jamrichová a Victorija Stamataia. Hned od začátku nešlo vše 
podle plánu, když si Nelly Malinská poranila kotník a musela jet do 
nemocnice. Holky se ale udržely a ve všech setech statečně bojovaly. 
Bohužel se nám ale úplně nedařilo. Ostatní týmy přijely v jiných 
sestavách a soupeř byl tudíž o něco těžší. Jako trenér jsem za to ale 
určitě ráda, protože si děvčata mohla zkusit hru proti zkušeným 
hráčkám a to je pro ně rozhodně dobrá zkušenost, která je posune 
dál. Na konci si některé sáhly na dno svých fyzických i psychických 
sil. Já si ale myslím, že co člověka nezabije, to ho posílí. 
  Bohužel nám uniklo 6. místo - měly jsme stejně bodů jako 
družstvo Šťáhlavy B. Musely se spočítat všechny body celého 
turnaje a nakonec družstvo Šťáhlavy B mělo lepší skóre. V celkovém 
pořadí jsme obsadily sedmé místo z osmi. Je to pro nás pro všechny 
motivace pořádně makat a stoupat po žebříčku výš a výš.  
  Velká pochvala patří všem holkám, které poctivě jezdily na 
turnaje a chodily na tréninky. Je u vás všech vidět velký posun, a to 
nás moc těší a motivuje. Zvlášť také musím ocenit jednu hráčku, 
která získala cenu „nejužitečnějšího hráče v týmu“, Simonu 
Křibkovou. Nahrávačka Simča se ukázala jako hráč, který je 
na hřišti pevným základem a bez kterého by body nebyly.  
  Na závěr bych chtěla všem poděkovat za skvělou sezónu, 
děvčatům, trenérům, sponzorům a samozřejmě taky pořadatelům. 
Bez vás by nic toho nebylo možné. Volejbalu zdar! ■	  
 

Petr Kašpar, Kateřina Martínková

CELKOVÉ POŘADÍ: 
►	1. SK Šťáhlavy                             37b.
►	2. TJ Sokol Lhota A                  34b.   (778/725=1,5)
►	3. TJ Sokol Lhota B                  34b.   (705/689=1,02)
►	4. VK Slavia Plzeň                    19b.
►	5. VK Rokycany                          16b.
►	6. SK Šťáhlavy B                         15b.   (603/706=0,85)
►	7. TJ Sokol Město Touškov   15b.   (692/692=1)
►	8 . TJ Lokomotiva Plzeň          10b. 

ŽENY 

Od září loňského roku se v týmu žen odehrálo plno „ligových“ 
zápasů. Pro ročník 2022/2023 jsme přihlásili dvě soutěže 
– Krajský přebor žen II. třídy a Okresní přebor Plzeň-sever. 
Okresního přeboru se účastní 10 týmů, které jsou rozděleny do 
dvou skupin. V polovině soutěže se týmy seřazují podle bodů 
na finálovou skupinu a skupinu o 6. místo. Přebor je pro náš 
tým velice dobrým odrazovým můstkem do krajských zápasů. 
15.10. 2022 jsme sehrály první kolo v Nýřanech, kde jsme po 
velice hezkých zápasech vyhrály všechny čtyři utkání a hned 
od začátku soutěže jsme skočily na první místo tabulky.  
  Druhá zastávka okresního přeboru byla 19.11.2022. I na 
tomto turnaji se nám velice dařilo a díky dobrým výkonům ve všech 
zápasech jsme i nadále zůstaly na čele tabulky. Polovina soutěže, 
tedy i rozhodování o tom, kdo postoupí do finálové skupiny, se 
uskutečnilo 10.12.2022 a pořádajícím týmem jsme byly my v 
Městě Touškově. Výborná příprava zázemí od všech žen z našeho 

týmu, příjemná atmosféra celého dne a předvedená hra nám 
udržela první místo v naší tabulce a tím pádem i postup do skupiny, 
kde se bude bojovat o první místo okresního přeboru. Tento 
úspěšný den náš tým zakončil volejbalovým vánočním večírkem 
v rekonstruované Kolibě na fotbalovém hřišti spolu s ostatními 
kategoriemi volejbalu v Touškově. Z celkového součtu obou skupin 
Okresního přeboru za Plzeň-sever jsme se s nejvíce dosaženými 
body umístily na celkovém prvním místě z deseti týmů. ►
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A TÝM SMÍŠENEK 

Smíšenkám „A“ se od října rozjela amatérská volejbalová liga. 
V říjnu jako již tradičně jsme se zúčastnili přípravného turnaje 
pro ligu na Západočeské univerzitě v Plzni. Tento turnaj je 
připraven pro týmy, které se ligy účastní jako odrazový můstek 
do nové sezóny. Turnaj byl rozřazen do skupin, z kterých byl 
následně vytvořen pavouk. Bohužel pro nás los nebyl úplně 
šťastný a jako první zápas nás hned vyřadil úřadující mistr 
z loňské sezóny. Nakonec jsme se po velice vyrovnaných 
zápasech v pavoukovi umístili na devátém místě.  
  V lize za sebou máme čtyři turnajové dny – 6.11.2022, 
4.12.2022, 8.1.2023 a 29.1.2023. Po těchto čtyřech turnajích 
vzešla finálová skupina a skupina o 8. místo. Bohužel jsme do 
letošní sezóny nevstoupili pravou nohou a většinu ze zápasů 
prohráli. Díky tomu jsme se dostali do té horší skupiny o 8. místo. 
Z celkem 14 týmů jsme aktuálně na 12. pozici a máme poslední 

dva turnaje 12.3. 2023 a 1.4.2023 na vylepšení pozice.  
  Během podzimní části se náš tým navíc zúčastnil 
20.10.2022 turnaje v Kdyni. Turnaje se zúčastnilo celkem 9 
družstev a letošní ročník byl velice „nabitý“. Po dohrání skupin 
jsme po velice dobrém výkonu vyřadili v pavouku jednoho z 
favoritů na celkové vítězství. Bohužel finále nám uniklo o pár 
bodů a šli jsme bojovat o třetí místo. Další z pěkných zápasů 
nám sice výhru nepřinesl, ale s naší hrou po celý turnaj jsme 
byli velice spokojení a odnesli si tak 4. místo. ■  

Michaela Hejkalová

B TÝM SMÍŠENEK 

Na podzim dne 21.10.2022 
se náš tým sešel na 
volejbalovém antukovém 
hřišti, aby zazimoval hrací 
plochu. A za 2 měsíce dne 
10.12.2022 nás čekala 
daleko zábavnější akce. A 
to volejbalová párty týmu 
A, B a žen v Kolibě. Obě 
aktivity byly zakončené 
velkým zdarem. Bohužel 
smíšenky B se během 
zimní sezóny nezúčastnili 
žádného turnaje, ty byly zrušené. Naše tréninky stále probíhají 
každé pondělí v hale od 19:00 hod. do 20:30 hod.■	

Ivana Trnková, Naděžda Linhartová

První finálové kolo se uskutečnilo 21.01.2023, pro nás v 
nejvzdálenějším Vroutku. Setkaly jsme se zde poprvé s týmy z 
druhé skupiny – Plasy „A“ a Vroutek. Všechny zápasy v této skupině 
byly velice vyrovnané a po prvním turnaji se držíme na krásném 
druhém místě. V okresním přeboru nám zbývají poslední dva 
turnaje - 04.03.2023 v Kaznějově a 25.03.2023 v Horní Bříze.  
  Úplně z opačného soudku je pro nás Krajský přebor II. 
třídy žen – tedy registrovaná soutěž pod českým volejbalovým 
svazem. Zde o poznání sehranější a rychlejší týmy, s delší 
přípravou, než měl náš tým, nám předávají dobré zkušenosti 
do dalších zápasů. Za podzimní část máme sehráno celkem 
11 zápasů – z toho dvě výhry (nad týmy z Rokycan a Vodních 
staveb) a 9 proher. Po polovině soutěže nám patří dělené 
poslední místo. Jarní část sezóny začíná na konci dubna a my 
doufáme, že po společném půl roce tréninků a zápasů budeme 
bojovat o nějakou z vyšších příček i v kraji. Z tohoto důvodu 
náš tým žen též posílil o dvě nové hráčky do jarní sezóny. ■ 
 

Michaela Hejkalová
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Šachový oddíl TJ 
Vážení sportovní přátelé, dovolte mi informovat o dění v šachovém 
oddílu. Kroužek dětí se nám ustálil na 8 dětech, trénujeme 
jednou týdně a účast je skoro vždy stoprocentní. Snažíme se děti 
připravovat už o něco náročněji než ze začátku, ale nesmíme 
zapomínat, že je šachy musí hlavně bavit. Proto zařazujeme i různé 
kvízy a také hrajeme variantu šachu, tzv. Holanďany, kdy proti sobě 
zápolí dva dvoučlenné týmy, v každém týmu má jeden bílé a druhý 
černé, spoluhráči si tak mohou navzájem předávat soupeřovi 
vyhozené figurky a nasazovat do hry. Zaučujeme také novou posilu 
do našeho trenérského týmu, rozmnožujeme šachovou výbavu a 
průběžně se dovzděláváme.
  Naše děti jsou pořád ještě na začátku, nicméně všichni už mají 
zápasovou praxi z turnajů. Třikrát jsme navštívili líňský turnaj, 3x 
Plzeň a 2x Radobyčice, kde děti čelily jak dětem stejné úrovně, 
tak i zkušenějším hráčům. Největší úspěchy a nejvíce bodů však 
získali na domácím poli, ať už to byl zimní turnaj O pohár starostky 
města nebo jarní Kulový blesk a samozřejmě Klubový přebor. 
Osobně však zatím za největší úspěch považuji čtvrté místo z 
okresního přeboru škol, kde děti zabojovaly a nenechaly se zdeptat 
neúspěchem v úvodních kolech.
  A co plánujeme v letošním roce? Nadále objíždět co nejvíce 
turnajů na známých místech, ale i vydat se na místa nová. Zatím 
největší výzva pro nás bude dvoudenní mistrovství republiky 
družstev v červnu, hrané v Chrudimi.
  Kroužek je nadále otevřen i pro další děti, které chtějí začít 
hrát, stejně tak i pro dospělé, kteří jsou v oddíle také srdečně 
vítáni.■

Trenéři Jiří Zemen a Zbyněk Zítka

               Bílý dá prvním tahem mat
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Badminton: ze života oddílu
Dne 14.1.2023 proběhl pod záštitou TJ a oddílu Rakeťáků turnaj pro 
veřejnost v badmintonu. Oproti tradici o týden dříve a bez ranního 
sněžení. Že nesněžilo, vlastně nemělo na turnaj žádný vliv, jelikož 
se hrál v hale, a tudíž je tato informace vlastně nepodstatná. 
  Netradiční byla i náborová kampaň. Kromě klasické 
inzerce ve Sporťáku nebo Zpravodaji proběhla i spontánní, 
mírně nátlaková akce na Šalandě. V rámci posezení pořádaném 
TJ pro trenéry a sponzory. Zneužili jsme situace, že ze Šalandy 
není úniku a postupně obešli všechny přítomné. Vznikl tak 
unikátní podpisový arch se závaznou přihláškou na turnaj. Až 
záhy, řekněme po vystřízlivění, se ukázalo, že spousta podpisů 
je nerozluštitelná a proto jsem až do poslední minuty před 
turnajem trnul, kdo ještě dorazí, aniž by byl v rozlosování a v 
tabulkách. Naštěstí se dostavili jen ti řádně přihlášení a nedošlo k 
žádnému překvapení a následnému přepisování herního plánu. 
  Účast byla velmi pěkná a potěšující byla především 
účast touškovských sportovců, pro které je turnaj především 
organizován. Mužů se sešlo 12, a proto vznikly dvě základní 

skupiny. Hrálo se na dva vítězné sety do 11, případný třetí set 
do 7. Po skupinách si zahráli vítězové skupin o celkové první 
a druhé místo. Druzí ze skupin si zahráli o třetí a čtvrté místo. 
Tyto zápasy se hrály též na dva vítězné sety, ale již do 21. 
  Mezi ženami se našly jen tři odvážné sportovkyně. Aby 
si více zahrály, tak jsem jejich skupinu doplnil svou osobou s 
naivním odhadem, že se tolik nenaběhám. Pro menší počet 
hráček hrály ženy všechny své zápasy na dva vítězné sety do 21, 

případný třetí set do 11. 
  Turnaj svištěl v rychlém 
tempu a před obědem jsme měli 
hotovo. Jako bonus si pak každý z 
účastníků mohl zkusit zahrát proti 
šéftrenérce  badmintonového 
oddílu Rakeťáků.  

  Potěšila mě účast trenérů, kteří se v rámci TJ věnují 
trénování fotbalu, šachů nebo cyklistiky. Pro mnohé z 
nich to byla první zkušenost se sportovním badmintonem. 
Je to jasný vzkaz těm, kdo stále mají strach z ostudy, aby 
hodili obavy za hlavu, potlačili ego a přišli poměřit síly. 
  Děkuji všem za účast a skvělé výkony, děkuji parťákům 
z týmu Rakeťáků a Žandě za pomoc s organizací a děkuji 
panu správci za pomoc s přípravou sportovišť a za ochotu. ■ 

Za Rakeťáky Standa Novák 

VÝSLEDKY:
Muži:   1. Michal Kalina  2. Aleš Gryc     3. Marek Beneš
Ženy:    1. Ivana Trnková 2. Lenka Nosková    3. Monika Flídrová

Dále se turnaje účastnili:  
Lukáš Hodek, Pavel Trojan, Aleš Wagner, Dušan Soukup, Václav 
Hauer, Jiří Zemen, Pavel Foltýn, Petr Dvořák, David Tran



TOUŠKOVSKÝ SPORŤÁK 21

Výsledky tenisových turnajů
Čtvrtý turnaj sezóny 2022 - 25. června 
Tímto turnajem byla losovaná smíšená čtyřhra, tentokrát 9 párů, 
převážně místních hráčů a hráček, ale i těch z blízkého okolí, 
kteří už si u nás turnaj vyzkoušeli (máme radost, že se vrací 😊). 
Po domluvě si dvojice zahrály každý s každým, tedy 8 zápasů, 
dohromady 36 zápasů – sety do 5, bez konečného semifinále a finále.

1. Místo Flídrová Monika, Weisskopf František 8 výher
2. Místo Rumlová Gábina, Lisec Jan  6 výher
3. Místo  Muzlingerová Tereza, Kulik Saša  6 výher

4. Místo Gombitová Míša, Ruml Dušan  5 výher
5. Místo Straková Valina, Němec Ladislav  5 výher
6. Místo Trnková Ivanka, Zítka Zbyněk  3 výhry
7. Místo Rumlová Katka, Flídr Miroslav  2 výhry
8. Místo Vicari Vendy, Kubík Miroslav  1 výhra
9. Místo  Kubíková Míša, Trnka Dušan  0 výhra
    
Poslední tenisový turnajový víkend roku 2022
O slunečném víkendu 3. a 4.září se uskutečnily poslední 2 turnaje 
sezóny. Losovaná mužská a losovaná dámská čtyřhra. Přihlásilo 
se 12 mužů a na neděli 14 žen. U žen to bylo již tradiční složení, 
ale u mužů se přihlásili 4 noví hráči. Přihlášených mužů bylo 

méně, zahráli si set do 6 bez výhod, pouze v případě remízy 
5:5 se hrálo s výhodami. Ženy, protože jejich zápasy byly hned 
o počátku velmi vyrovnané, hrály set do 5 stejným způsobem. 
Po odehrání základní skupiny ještě proběhly souboje o 1.-4.
místo. Celý víkend panovala skvělá atmosféra, přálo nám počasí, 
nikdo se nezranil, na stolech jsme měli skvělé dobroty, k obědu 
vynikající gulášek, domácí chléb a vítězové si odnesli nejen 
drobné dárky, ale i poháry a první v pořadí i aspikové dorty. ►

Z NEDÁVNÉ HISTORIE BADMINTONU: 

Rekordy a zajímavosti olympijského turnaje v Riu de Janeiru: 

►	Na olympijský turnaj vyslalo své nejlepší badmintonisty 46 zemí, 
o pět méně než v Londýně. Největší výpravu měla pochopitelně 
Čína (15 hráčů), následovaná Koreou (14) a Indonésií (10). 

►	 Ve všech pěti disciplínách měly zastoupení Čína, Dánsko, 
Německo, Indonésie, Korea, Japonsko a Malajsie. 

►	 Nejdelší zápasy se poněkud překvapivě hrály ve 
čtyřhře mužů, nejrychlejší disciplíně nejrychlejšího 
raketového sportu, průměrně 52 minut. 
Dvouhra mužů:  45 minut
Dvouhra žen:  41 minut
Čtyřhra mužů:  52 minut
Čtyřhra žen:  51 minut
Smíšená čtyřhra:  45 minut

► Nejdelší zápas sehráli Chen Long a Wan Ho Shon. Jejich 
čtvrtfinálové přetahování, které Chen vyhrál po výsledku 
21:11, 15:21 a 21:11, trvalo dlouhých 97 minut. 
  
►	 Naopak nejkratší byl duel mezi Lee Chong Weiem s 
devatenáctiletým Sorenem Optim ze Surinamu, který 
na turnaji startoval na základě udělení divoké karty. 
Výsledek byl třikrát 21 – 21:2, 21:3 a 21 minut. 
  
►	 Největší masakr korku a peří se udál ve dvouhře mužů, ve 
které se spotřebovalo během 56 zápasů 951 míčů.   
Dvouhra mužů:  951 míčů, 17 na zápas
Dvouhra žen:  581 míčů, 11 na zápas
Čtyřhra mužů:  547 míčů, 17 na zápas
Čtyřhra žen:  416 míčů, 13 na zápas
Smíšená čtyřhra:  362 míčů, 11 na zápas

Dohromady to dělá 2587 míčů. To je 238 krabic po 12 míčích. To je 
opravdu hodně. 

►	 Nesmírnou šetrnost ukázali Lee a Opti, v prvním setu 
již zmíněného zápasu spotřebovali jeden jediný míč. Lee 
Chong Wei byl i u největší spotřeby, v semifinále s Lin 
Danem použili celkem 48 míčů. To jsou přesně čtyři tuby. 
Mimochodem, Chen Long a Wan Ho Shon spotřebovali 
během svého maratónského duelu pouhopouhých 14 míčů. 
 
►	 Mezi ženami měly největší touhu po změně Carolina 
Marín a Li Xuerui, během poměrně jasného semifinále – 
Marín vyhrála 21:14 a 21:16 – využily 27 míčů. 

►	 Nejdelší výměna se hrála podle očekávání ve čtyřhře žen. 
Tato disciplína drží s 255 údery „světový rekord“,  
Dvouhra mužů: 97 úderů / 100 sekund
Dvouhra žen: 50 úderů / 89 sekund
Čtyřhra mužů: 73 úderů / 99 sekund
Čtyřhra žen: 106 úderů / 109 sekund
Smíšená čtyřhra: 50 úderů / 60 sekund
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VÝSLEDKY 2022

Výhry po základní skupině - muži
Hlaváček Pavel, Wirland Dušan           5
Němec Ladislav, Lisec Jan   4
Ruml Dušan, Novák Michal  2
Maška Petr, Krejčí Radek   2
Ďuriš Radovan, Randa Michal  1
Zítka Zbyněk, Kašpar Petr   1

Semifinále - muži
Hlaváček, Wirland X Maška, Krejčí  6:0
Němec, Lisec X Ruml, Novák  6:4
Souboj o 3. místo - muži
Ruml, Novák X Maška, Krejčí  6:3

Souboj o 1. místo - muži
Hlaváček, Wirland X Němec, Lisec  6:1

Výhry po základní skupině – ženy
Vojtěchovská Jitka, Vaňková Lada  5
Rumlová Katka, Flídrová Monika  5
Bártová Martina, Kubíková Míša  3
Straková Valina, Syrovátková Monika 3
Rumlová Gábina, Trsková Jana  2
Hirt Pavla, Gombitová Míša  2
Zimmerhacklová Iva, Muzlingerová Tereza 1

Semifinále– ženy
Bártová, Kubíková X Rumlová K., Flídrová 5:3
Vojtěchovská, Vaňková X Straková, Syrovátková 
     5:4

Souboj o 3. místo– ženy
Straková, Syrovátková X Rumlová K, Flídrová 
     5:1

Souboj o 1. místo – ženy
Bártová, Kubíková X Vojtěchovská, Vaňková 6:4

BLAHOPŘEJEME VŠEM VÍTĚZŮM, DĚKUJEME JIM I 
TĚM OSTATNÍM TENISOVÝM NADŠENCŮM,  KTEŘÍ 
SE TURNAJŮ ZÚČASTŇUJÍ, ŽE DĚLAJÍ NĚKDY I PŘI 
TÉ MENŠÍ ÚČASTI SKVĚLOU NÁLADU A SPORTOVNÍ 
ATMOSFÉRU.

Tímto zveme i další zájemce na příští už 9.ročník turnajových 
čtyřher v roce 2023. ■

Katka a Dušan
Rumlovi



Dnes jsme sáhli do jiného 
sportovního odvětví a o 
rozhovor jsme požádali 
Katku (nar.1974) a Dušana 
(nar.1971) Rumlovi, kteří už 
deset let stojí v čele tenisového 
dění v Městě Touškově a jsou 
strůjci mnoha vítězství i pádů 
na našich kurtech.  

Známe už se od školky, přes 
školu, přes fotbalové dění, 
ale od kdy vlastně hrajete 
tenis?

Homer: Asi od roku 2001, když jsme se nastěhovali po pár letech 
zpátky do Touškova a já se dostal zpátky mezi kamarády. Pamatuji 
si první turnaj, který jsme s Frantou Weisskopfem vyhráli. Byli jsme 
hrozný nemehla a dneska bychom si za ty neustálé loby a povídání 
během hry asi nafackovali.

Katka: někdy od roku 2012, kdy jsem si začala chodit s holkama 
pinkat na kurty, tenis se tomu ještě nedalo zdaleka říkat, samouk od 
prvopočátku 😊.

Ale vy nejen sami pinkáte, ale hlavně máte na bedrech všechny 
turnaje a celé dění. 

Homer: No, začalo to v roce 2013, když mě holky požádaly, abych jim 
dal dohromady „Dámskou ligu“. Bylo jich tenkrát sedmnáct a měly 
do toho velkou chuť. Časem jich samozřejmě pár ubylo, občas některá 
odpadla, jiná se vrátila, ale pořád jedou dál. V roce 2015 se to rozjelo 
s Turnajem smíšených dvojic „O putovní tenisák“ a protože měl 
úspěch, přidali jsme další, a to dámskou a pánskou čtyřhru. Vylepšili 
jsme to v roce 2018 o losované turnaje, které mají asi největší úspěch 
a nejlepší atmosféru. 

Katka: Hrozně mě to baví, vymýšlet si ty drobnosti kolem – dárky a 
ceny pro soutěžící, pokaždé najít jiné poháry, aby nebyly stejné… a 
když vás potom někdo pochválí, tak to hrozně hřeje u srdce a to je to 
proč…. A když se k vám vrací i lidé, kteří hrajou turnaje i jinde, tak 
to potěší.

A kdy jste objevili samotný organizovaný sport v TJ?

Homer: Osmá třída základky. Samozřejmě fotbal. Pár let v bráně, 
potom chvíli pauza a nástup do pole až do „Gardy“. Pár let ve výboru 
TJ, no a teď turnaje. Sám bych to samozřejmě nedělal. Katka pořád 

něco vymýšlí a já se trošku „vezu“.

Katka: Já si pamatuju tu dobu kolem Spartakiády v roce 1985, bylo 
mi 11,  starší žákyně a cvičení s p.Veselou, p.Bártovou, to bylo hrozně 
fajn, nejenom nácviky, ale i to všeobecné pojetí sportu, abychom 
zvládli jakékoliv nářadí . Pár let jsem dělala v Sokole účetní a teď 
jsem „pravou rukou“ Dušana – on ty pravidla, technické věci a já to 
zařizování. 

A proč hlavně turnaje ve čtyřhře?

Homer: Čtyřhru děláme hlavně proto, že většina z nás už má něco za 
sebou 😊. Holky si přes rok hrají ligu, tak si kurty „užijou“ a pánové 
ji pár let měli také, pro malou účast jsme ji museli zrušit. Bohužel 
fyzička odchází a mladí stále nepřibývají. Samozřejmě se nebráníme 
změně, ale to už bych asi jenom organizoval. 

Co vám to dalo, dává?

Homer: Spoustu zážitků, legrace a taky pohárů a umístění. V 
hospodě občas po turnaji slýchám, že to dělám proto, abych mohl 
něco taky vyhrát. Na tom samozřejmě něco je, ale kdo zažil nějaký 
turnaj až do večerních hodin, ten ví. Prostě – sport a zábava. 

Katka: Radost z tenisu, z přátel, já oproti Dušanovi nemám potřebu 
vyhrávat 😊 mně stačí zúčastnit se. A když náhodou přijde nějaká 
výhra, tak to je radost dvojnásobná.

A poslední otázka na závěr. Co se vám tu líbí a co vám schází 
nebo co byste zlepšili v TJ?

Homer: Samozřejmě máme krásný areál a množství možností a 
sportů, které dnešní děti mají. Schází občas větší úcta některých 
k tomu, co tu máme. Jo a náš sen jsou osvětlené kurty. To by byla 
pecka. Některé dny jsou moc krátké na tolik lidí, kteří si chtějí zahrát.

Katka: Mně asi neschází nic, jen bych byla ráda, kdyby se lidé, kteří 
chodí hrát na kurty, přestali ostýchat a někdy to s námi na turnaji 
také zkusili.

Děkuji za rozhovor a přeji ještě mnoho odehraných utkání a pevné 
nervy s organizací turnajů.

Za TJ Pavel Foltýn
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Rozhovor s Rumlovci (Katka a Homer)

Sbírka pohárů Dušana a Katky Rumlů z turnajů v Městě Touškově
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Zimní soustředění badmintonového oddílu

Touškovský bike club na soustředění v Toskánsku
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Mladší žáci: po zdolání Poledníku za odměnu v bazénu

Soustředění starších žáků na Zelené Lhotě, výstup na Ostrý
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Útržky ze sokolské kroniky - rok 1988
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§ příspěvek na dopravu až 2500 Kč 
§ výkonnostní bonus 
§ docházkový bonus 
§ benefitový program 
§ závodní stravování 
 

HLEDÁME 
NOVÉ KOLEGY! 

NOVEM Car Interior Design k.s. Město Touškov 
Vyrábíme dekorativní prvky do interiéru luxusních osobních automobilů jako BMW, Mercedes, Volvo, 
Audi, Porsche nebo Maserati. Pokud se o nás chcete dozvědět více, navštivte naše webové stránky: 

www.novem.com. 

 NABÍZÍME 
 

 

Volné pozice v oblasti výroby  

§ přátelskou pracovní atmosféru 
§ firemní akce 
§ 5 týdnů dovolené 
§ profesní růst 
§ moderní pracovní prostředí 

 
 

 

NÁBOROVÝ PŘÍSPĚVEK AŽ 35.000,- Kč  
*dle pracovní pozice 

Kontaktujte nás: 

Zuzana.Pendykova@novem.com · 378 015 721 · 606 665 777 

Petra.Cerna@novem.com · 378 015 894 · www.novem.com ·  chci-lepsi-praci.cz 
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